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   Un nou contract de finanțare pentru drumurile județene ar putea fi semnat în luna cadourilor
de către Consiliul Județean. Este poate cel mai așteptat proiect din ultimii ani, fiind vorba
despre un drum extrem de circulat din Maramureșul Istoric, pentru care au existat la un moment
dat demersuri de a fi trecut în clasa drumurilor naționale.

  

   „În perioada următoare vom semna, sper, și contractele pentru Valea Izei și Valea Ruscovei.
Acest drum, Vadu Izei-Săcel, este, după mine, cel mai important drum care trebuie reabilitat în
județul Maramureș. Avem o soluție de finanțare a acestui drum, sper ca luna viitoare să
semnăm și acest contract. Am finalizat aproape toată documentația, eu cred că în maxim două
săptămâni documentația completă va fi depusă la Ministerul Dezvoltării.

  

   Sunt foarte multe avize de obținut, în sensul în care pentru Programul Național de Dezvoltare
Locală, pentru a avea contractul în regulă, trebuie depuse câteva documente. Hotărârile de
Consiliu Județean, în cazul nostru cu aprobarea co-finanțării, cu aprobarea indicatorilor
tehnico-economici, cu certificatul de urbanism, cu avizele care decurg de aici… Avem toate
aceste avize, mai avem nevoie doar de un original de la o anumită instituție”,a precizat Gabriel
Zetea, președintele Consiliului Județean.
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